存戶更換印鑑 / 戶名 / 代表人 / 統一編號申請書

Depositor's Application for Change of Seal/Account Name/Representative/Registration Number

	Depositor's Ap	plication for Change of Seal/Ac							
Cł	更換項目 nanged Items	□印鑑 □戶名 □代表人 □統一編號 原戶名/原代表人/原統一編號 Seal A/C Name Representative ID No./Registration No. □戶名 / □代表人,同時辦理結清帳戶 Original A/C Name/Representative/ID or Registration No.							
	業務種類	A/C Name/ Representative; with account o 帳 號	業務種類		only changing the seal) 帳 號				
Rusi	未奶性积 ness Categories	۳۱۶ کارت A/C No.	表 Business Cate		呼來 功术 A/C No.				
Dusi		A) C NO.		_	A/C NO:				
活期存款			黃金存!						
Demand Deposit			Gold Passk						
活期儲蓄存款			理財存	習					
Demand Savings Deposit			Wealth Management Passbook						
201110			Wedith Wanagement Lassbook						
	存單存款								
(C/D Deposit								
	支票存款								
Che	ecking Deposit								
		 □主管機關核准變更名稱、組織用	 	ᇚᆉᄽᄝᄼᆂ	份。				
Req (Origin		photocopy(ies) of certifications organizational form or representational form or representations of certifying documents. The copy(ies) of certifying documents. The copy(ies) of ID card of the certifying of ID card of the certification	te issued by the contive. ment(s) from the homeoff of new representative.	ompetent authousehold registe (person in ch	ority approving change of name, ration authority.				
I hereby consent to the Bank's enquiry of Z21 and Z22 information from the Joint Credit Information Center for the purpose of checking and confirming my identity documents. □、請受理本存户上列更換項目申請; 更換以前與責行所訂之各種契約、憑證、單據或其他文件仍繼續有效。 Please accept the depositor's application for changed items listed above; all contracts, certificates, bills or other documents previously signed with the Bank shall remain valid. □ ★險斯印鑑卡 份・並自 年 月 日(不得早於申請日)起啟用。									
	T	n shall prevail if there is any discrepan	•		linese version.				
Customer Information Usage Agreement	In the exchange purposes, the Ap (A) 同意提供申 Agrees to p investment, (B) 同意提供申 Agrees to p M	清人之基本資料及往來交易資料等相關。 provide "General information", trans and insurance information.	and subsidiaries of 資料 (含帳務、信用 actions and other polication Form. 子公司為: using with marketine 人壽保險股份有限公司 (本) 其投資股份有限公司 (本) 是投資股份有限公司 (本) 是 (本) 是管理股份有限 (本) 是	First Financial · 投資、保險等 relevant inform g purposes, the 公司(3) 司(6) d. 限公司(8) gement Co., Ltd. 名或蓋章處: Lif you agree with	等資料)(9710-11-1) mation including account, credit, e subsidiaries that may use the				
	Disagree to	provide any personal information exc 運用申請人基本資料及往來交易資料等	ept for name and a	iddress. 信用、投資、信	呆險等資料)(9710-11-9)				

	Ba	isic informa	5姓名、出: ition includ	生年月日、 des the cus	身分證統- tomer's n	一編號/統一 name, date	-編號、電話 of birth, IC	5、地址及 e) no./registr	mail 等資料 ation no., t	의。 elephone n	umber, add	ress, e-mail,	
etc. *交互運用資料之子公司如有異動,以 貴行網站公告為準。													
	Where there are changes to the subsidiary companies that exchange and use information, the changes shall be based on announcements on the Bank's website.												
	一、申請人如係個人辦理更換者·請親自簽名並加蓋新印鑑;如係公司(行號、團體)辦理更換者·則填寫公司(行號、團體)名稱並由代表人親自簽名·再加蓋公司(行號、團體)及代表人新印鑑。 If the applicant is an individual applying for change, please sign in person and affix the new seal; If a company (business, group) is applying for change, fill in the name of the company (business, group) and the representative must sign in person, and then affix the new seals of the company (business, group) and the representative.												
	=	、 更換戶名限下列情形辦理:(1)法人人格不變甲請史換戶名者(應附主管機關核准證件)。(2)獨資行號史換行號名稱者(應 附商業登記證明文件)。(3)政府機關及公營事業因組織變更而更換名稱者(應附上級機關正式公文)。(4)個人戶更改姓 名者(應附戶政機關證明文件)。											
Notices		The change of account name is limited to the following situations: (1) The corporate personality of the legal person remains unchanged but an application for change of account name is made (certificate of approval by the competent authority shall be attached). (2) Where a sole proprietorship business changes its name (business registration certificate shall be attached). (3) Government agencies and government affiliated institutions change their names due to organizational changes (official											
※存戶注意事項		documents of higher authorities shall be attached). (4) Where the name of an individual account holder is changed (a certificate from the household administration authority shall be attached).											
sitors	三	If the ac with the	count is clo applicant's	sed at the s signature in	ame time this applic	as applying cation form.	医申請書申請人欄簽章樣式逕行辦理結清帳戶。 or change of account name or representative, I agree to close the account 請至各有關部門另行辦理更換手續。						
	If a depositor needs to change the information of an account other than NTD deposit accounts, please apply for changes separately with the relevant departments.												
	五、 存戶如有數個存款帳戶需同時更換者,若各帳戶之新印鑑均相同時,可填寫一張申請書辦理;若各帳戶之新印鑑不同時,請分別填寫申請書。 If a depositor needs to change more than one deposit account at the same time and the new seal is the same for all accounts, the depositor may submit the information using the same application form; if the new seals are not the same between accounts, please fill in separate application forms.												
此 致 第一商業銀行													
To:	To: First Commercial Bank 申 請 人 : (簽名及蓋章)												
(東石及盖字) Applicant (Signature and seal) (更換戶名、代表人時填寫新戶名、新代表人)													
(When changing account name or representative, please write down the new account name or name of new representative)													
新代表人身分證/ 統一編號 New representative's ID No./ Project to the No.													
	F 月 日												
【971	交易	認證】					(Y)	(M)	(D	·)			
交易序號 交易代號 交易日期 交易時間 客戶別 帳 號 統一編號 重複序號 認 證 欄													
					【原開	月戶行受理聯	^{終行照會蓋章}	重處】					
 													
以下由第一銀行填寫													
存款部門				亩 甘		放款	外匯	保管箱	信用卡	信託	證券		
操作			主管		更換後會	主管							
核親	簽		經辦			經辦							
·	行 2.如	「帳號(印銀 變更統一#	監相同時) 扁號或變更	或再徵取。 之帳戶為支	乙份申請 票存款者	書(印鑑不 釒, 應徴取!	同時)。 申請書後,	轉送原開戶	行辦理。			書上增列聯	
經 3.存戶更換戶名,應以「顧客基本資料變更交易」(交易代號 9710)辦理變更戶名,並認證於本單下方處,由主管覆核。 4.存戶更換代表人,應以「顧客資料變更交易」(交易代號 9720)辦理變更代表人姓名及統一編號資料,並認證於本單下方處,由主管覆核。 5.存戶變更印鑑,應以「變更印鑑暨印鑑卡列印交易」(交易代號 9711)辦理印鑑更換,並認證於本單下方處,由主管覆 核。 6.存戶辦理更換(身分證)統一編號,依新配賦之身分證明文件資料,執行「顧客基本資料建檔交易(交易代號 9700)」建立										證於本單下			
事項	核 6.存	。 戶辦理更換	與(身分證)約	充一編號,	依新配賦	之身分證明	目文件資料	,執行「顧	客基本資料	建檔交易(刻	文易代號 97	700)」建立	

6.存戶辦理更換(身分證)統一編號·依新配賦之身分證明文件資料·執行「顧客基本資料建檔交易(交易代號 9700)」建立新檔·並注意行業分類編號及國籍之正確性·再依各業務辦理主檔更改(交易代號 1300、2300、3300...)變更存戶統一編號·另應注意存戶稅率、已申請使用之金融卡及第 e 個網等自動化設備服務·須依相關規定一併辦理更新。